
Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia  Komisie  M s Z  pre financie a rozpočet, ktoré sa konalo  9. februára 2012 
o 16 00  hod. na Mestskom  úrade v Malackách, v zasadacej miestnosti č. 318 

 
 
Prítomní:  Ing. Vladimír Moravčík,CSc., Ing. Mária Tedlová Ing. Marián Andil, Ing. Ladislav 
Horáček, Ing. Blanka Švecová, JUDr. Ing. Zuzana Dobrodenková, Ing. Eliška Barniaková, 
Ing. Gabriela Janíková prišla neskôr 
Hostia:  Ing. Adamovič Ladislav, JUDr. Erik Dóczi, Mgr. Ivan Jurkovič, Mgr. Daniela 
Mračnová, 
Prizvaná: Ing. Daniela Hamarová 
Zapisovateľka: Bc. Katarína Orgoňová 
 
Zasadnutie Komisie M s Z  pre financie a rozpočet  bolo zvolané pozvánkami . 
 
 
Otvorenie zasadnutia: 
 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie, Ing. Vladimír Moravčík, CSc. privítaním 
prítomných a predložením návrhu programu komisie, ktorý tvoril súčasť pozvánky 

 
 

Za prijatie návrhu programu  hlasovalo  7  prítomných členov    Proti:0  Zdržal sa:0 
  
 
Program  a priebeh  rokovania  komisie: 
 
 
Prerokovanie  bodov  schváleného programu  komisie : 
 
1)  Správa o vykonanej kontrole plnenia ustanovení  VZN č. 2/2009 o rozpočtových 
     pravidlách                                                                                                    Z2/2012 
 

Predkladateľka materiálu Ing. Ľubica Čikošová sa zo zasadnutia komisie 
ospravedlnila, prezentovať ho bude na zasadnutí MsZ. Predseda komisie vyslovil súhlas so 
závermi  správy o vykonanej kontrole. Člen komisie upozornil na chybný dátum na strane č. 
3 v texte : „Mesto vykonalo monitorovanie programového rozpočtu za rok 2011 k 30.6.2010“ , 
kde malo byť uvedené k 30.6.2011. 
 
Uznesenie: 
 

Komisia predložený materiál berie na vedomie a odporúča MsZ prerokovať 
predložený materiál  
 
Za prijatie uznesenia hlasovalo  7    prítomných členov         Proti:0  Zdržal sa:0 
 
 
2)  Návrh VZN mesta Malacky a interné právne normy :  
    a)  Návrh VZN o prenájme pozemkov, NBP a ostatného majetku mesta              Z5/2012 
 
Materiál uviedol jeho predkladateľ Ing. Adamovič Ladislav – vedúci OE 
 



Členovia komisie sa pozastavili nad § 9 bod 5. A to nad tým, či na nebytové priestory vo 
vlastníctve mesta, ktoré sa využívajú ako  
a) zariadenia sociálnych služieb Mesta na Mierovom nám. č.12,  
b) súkromná zubná ambulancia na Mierovom nám. 12  
je potrebné brať ako za osobitný zreteľ. Bol prijatý podnet pre spracovateľa k predloženému 
materiálu na zasadnutie MsZ a to - vyčísliť efekt zmeny. 
 
Uznesenie: 
 
 Komisia predložený materiál berie na vedomie a odporúča VZN MsZ schváliť podľa 
návrhu predkladateľa 
 
 
Za prijatie uznesenia hlasovalo  8    prítomných členov         Proti:0  Zdržal sa:0 
 
 
3)  Návrh prevodov, prenájmov nehnuteľností a zmluvy : 

a) Návrh na odplatný prevod nehnuteľnosti v prospech Natália Longauerová,  
Malacky                                                                                                              Z8/2012 

 
Materiál uviedol jeho predkladateľ JUDr. Erik Dóczi – vedúci OP 
 
Uznesenie: 
 
Komisia neodporúča MsZ  predložený materiál schváliť  a odporúča MsZ žiadať nasledovné 
doplnenie: 
 

- vysporiadať pozemok komplexne, osloviť ostatných vlastníkov susediacich pozemkov 
- preveriť, či sa na danom pozemku nenachádzajú inžinierske siete 
- vyjadrenie odboru výstavby z dôvodu projektu výstavby odkanalizovania mesta 
 
 

Za prijatie uznesenia hlasovalo   8   prítomných členov         Proti:0  Zdržal sa:0 
 
b) Návrh na odplatný prevod nehnuteľnosti v prospech Ing. Roman Kuklovský,  Malacky                                                                                      
Z9/2012 
 

Materiál uviedol jeho predkladateľ JUDr. Erik Dóczi – vedúci OP 
 
Uznesenie: 
 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť predložený materiál 

 
 

Za prijatie uznesenia hlasovalo    6   prítomných členov         Proti:0  Zdržal sa: 2 
 
 
 

c) Návrh na odplatný prevod nehnuteľnosti v prospech Ing. Peter Sečkár,  Malacky  
                                                                                                  Z10/2012 

 
Materiál uviedol jeho predkladateľ JUDr. Erik Dóczi – vedúci OP 
 



 
Uznesenie: 
 
Komisia neodporúča MsZ  predložený materiál schváliť  a odporúča MsZ žiadať nasledovné 
doplnenie: 
 

 
- vysporiadať pozemok komplexne, osloviť ostatných vlastníkov susediacich pozemkov 
- informáciu o forme realizácie elektrického vedenia ( vzdušné, podzemné) 
- požadovať zápis vecného bremena do kúpnej zmluvy 

 
 

Za prijatie uznesenia hlasovalo   8   prítomných členov         Proti:0  Zdržal sa:0 
 
 

4) Návrh zmeny výšky úhrad PCO MsP                                                        Z11/2012 
 
Materiál uviedol jeho predkladateľ Mgr. Ivan Jurkovič – náčelník MsP 
 
Podnet člena komisie – častejšie zverejňovať služby PCO v Malackom hlase, dostať 
poskytované služby do povedomia ľudí. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia berie na vedomie a odporúča MsZ schváliť predložený materiál 
 
 
 
Za prijatie uznesenia hlasovalo  8    prítomných členov         Proti:0  Zdržal sa:0 

 1 člen komisie bol počas hlasovania neprítomný 
 
 
5) Návrh Akčného plánu energetických úspor                                               Z12/2012 
 
Materiál uviedol jeho predkladateľ JUDr. Erik Dóczi – vedúci OP 
 

Predkladateľ materiálu uviedol, že kvalifikovaný výstup k materiálu bude 
prezentovaný na zasadnutí MsZ Ing. Bronislavou Herdovou, ktorá sa podielala na jeho 
spracovaní. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia berie na vedomie predložený materiál s pripomienkou: 
 

- komisia odporúča MsZ prijať skorší termín na prípravu návrhu na realizáciu obnovy 
budov a verejného osvetlenia s určením priorít, financovania a aktualizáciou 
harmonogramu realizácie z IX.2012 - najneskôr na nasledovné zasadnutie MsZ 

 
 
Za prijatie uznesenia hlasovalo   7   prítomných členov         Proti:0  Zdržal sa:0 

1 člen komisie bol počas hlasovania neprítomný 
 
 
 



6) Finančná analýza hospodárenia spoločnosti MsCSS                                Z13/2012 
 
Materiál uviedla jeho predkladateľka Mgr. Daniela Mračnová – riaditeľka MsCSS 
 

Riaditeľka MsCSS spoločne s externou ekonómkou Janou Vačkovou, ktorá bola tiež 
prítomná na zasadnutí komisie, poskytli bližšie informácie o čerpaní rozpočtu p.o.m MsCSS 
a odpovedali na otázky členov komisie. Riaditeľka centra uviedla problém –neskoré mesačné 
poskytovanie transferu z rozpočtu zriaďovateľa, nízka úroveň starostlivosti zo strany 
zriaďovateľa, nedostatočné metodické usmerňovanie.  

 
Uznesenie č. 1: 

 
Komisia berie na vedomie predložený materiál 
 
 
Za prijatie uznesenia hlasovalo   8   prítomných členov         Proti:0  Zdržal sa:0 

 
 
Komisia sa zaoberala záverom tejto správy, kde sa uvádza nasledovné : „ Na základe 

predložených materiálov žiadam zriaďovateľa organizácie, Mesto Malacky o návratnú 
finančnú výpomoc v sume 40 tis. € za účelom uhradenia záväzkov po lehote splatnosti, aby 
príspevková organizácia mohla riadne fungovať a plniť rozpočet  na rok 2012. Pôžička by 
bola splácaná zriaďovateľovi formou splátkového kalendára po dobu dvoch rokov.“  
K uvedenému navrhnutému záveru z rozpravy vyplynuli dve alternatívy návrhu na uznesenie: 

 
 Uznesenie č. 2: 
 

Komisia odporúča MsZ schváliť výšku pôžičky, ktorá je požadovaná so splatnosťou 
do 2 rokov s pripomienkou 

 
- doplniť o stanovisko ekonóma  MsÚ 
- vyčísliť výšku záväzkov  a bližšie ich špecifikovať 

 
 
Za prijatie uznesenia hlasovali   3  z prítomných členov         Proti:4  Zdržal sa:1 
 
 
 Uznesenie č. 3: 
 

Komisia odporúča MsZ schváliť výšku pôžičky, ktorá je požadovaná so splatnosťou 
do 1 roka s pripomienkou 

 
- doplniť o stanovisko ekonóma MsÚ 
- vyčísliť výšku záväzkov  a bližšie ich špecifikovať 

 
 
Za prijatie uznesenia hlasovali   4  z prítomných členov         Proti:3  Zdržal sa:1 

 
 
 
7) Informácie: 
e) o vykonanom rozpočtovom opatrení primátorom mesta                                     Z18/2012 
Materiál uviedol jeho predkladateľ Ing. Adamovič Ladislav – vedúci OE 
 
Predkladateľ materiálu informoval o zmene, ku ktorej došlo v predkladanom materiály ,  



ktorá vznikla pri  inventarizácii účtov a bolo  potrebné  začleniť ju do ročnej uzávierky 
 a tým aj do rozpočtového  opatrenia primátora mesta.  
 
 
 Uznesenie: 
 
Komisia berie na vedomie informáciu o vykonanom rozpočtovom opatrení primátora mesta 
v rozpočte Mesta Malacky na rok 2011 
 
Za prijatie uznesenia hlasovalo  8    prítomných členov         Proti:0  Zdržal sa:0 
 
 
 

       8) Rôzne 
 
a) Predseda komisie vniesol pripomienku k ankete, ktorá bola zverejnená na stránke mesta , išlo 
o názor občanov na zvýšenie daní z nehnuteľnosti. Táto anketa bola zverejnená bez obsahu a 
porovnania s ostanými mestami, a na internetovú stránku  mesta to nepatrilo. V budúcnosti 
doporučuje, aby podobné ankety boli konzultované s vedením mesta  a príslušnými vedúcimi. 
 
b) Ing. Ladislav Adamovič  - vedúci OE predložil komisii požiadavku prevádzkovateľov ubytovní, 
ktorá bola doručená na MsÚ, aby daň za ubytovanie MsZ zrušilo, nakoľko neposkytujú 
ubytovanie na rekreačné účely. 
 
Komisia požiadavku prevádzkovateľov ubytovní berie na vedomie 
 
  

Záver:  

Zasadnutie komisie ukončil predseda komisie Ing. Vladimír Moravčík, CSc. o 19.45.hodine. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
  Bc. Katarína Orgoňová                                                          Ing. Vladimír Moravčík, CSc. v.r. 

zapisovateľka  komisie M s Z                                                        predseda komisie M s Z                                                               

 


